
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 15. decembra 2022  

 

Prítomní: Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 
Poslanci: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Jozef Voštenák, Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Ján Švanda,  

Mgr. Martin Mihálik 
 
Neprítomní: Juraj Soják, Mgr. Katarína Poliaková, Anna Mydliarová, Kamil Weiss 
 
Ďalší prítomní:   Ing. Mariana Jarabová – zapisovateľka 
  Mgr. Miroslava Dančeková – hlavná kontrolórka obce 
  Mgr. Marta Dudášová – hlavná ekonómka obce 
  Milan Fides, Kevin Bystričan, Milan Husarčík, marián Ondrášik - občania 
   
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 
7. Návrh VZN č. xx/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa a žiaka školy 

a školského zariadenia pre rok 2023  
8. Návrh VZN č. xx/2022 o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných školách a 

určení výšky mesačného príspevku v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec 
Liptovská Lúžna 

9. Návrh Dodatku č. 4/2022 k VZN č. 4/2018 o sadzbe miestneho poplatku za komunálny odpad a drobný 
stavebný odpad  

10. Návrh VZN č. xx/2022 o miestnych daniach 
11. Zásady odmeňovania poslancov Obce Liptovská Lúžna 
12. Určenie platu starostu obce a odmien pre poslancov obecného zastupiteľstva a členov komisií 
13. Návrh na rozpočet na rok 2023 
14. Rôzne 
15. Interpelácie poslancov 
16. Diskusia 
17. Záver 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) v zasadačke obecného úradu otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík 
o 15:30. Privítal všetkých prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 5, teda 
OZ je uznášaniaschopné. Neprítomní poslanci sa ospravedlnili. 
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K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 
7. Návrh VZN č. xx/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa a žiaka školy 

a školského zariadenia pre rok 2023  
8. Návrh VZN č. xx/2022 o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných školách a 

určení výšky mesačného príspevku v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec 
Liptovská Lúžna 

9. Návrh Dodatku č. 4/2022 k VZN č. 4/2018 o sadzbe miestneho poplatku za komunálny odpad a drobný 
stavebný odpad  

10. Návrh VZN č. xx/2022 o miestnych daniach 
11. Zásady odmeňovania poslancov Obce Liptovská Lúžna 
12. Určenie platu starostu obce a odmien pre poslancov obecného zastupiteľstva a členov komisií 
13. Návrh na rozpočet na rok 2023 
14. Rôzne 
15. Interpelácie poslancov 
16. Diskusia 
17. Záver 

 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin  Mihálik, Ján Švanda, Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Jozef 
Voštenák 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Anna Mydliarová, Mgr. Katarína Poliaková, Juraj Soják, Kamil Weiss 

 
K bodu 3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
 

Voľba návrhovej  a volebnej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Mgr. Martin Mihálik 

• členovia –    PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Jozef Voštenák  
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej a volebnej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin  Mihálik, Ján Švanda, Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Jozef 
Voštenák 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Anna Mydliarová, Mgr. Katarína Poliaková, Juraj Soják, Kamil Weiss 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Ján Švanda 

•  Kvetoslava Mydliarová 
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K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová. 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
Správu o kontrole prijatých uznesení podala hlavná kontrolórka (HK) Mgr. Dančeková. Informáciu hlavnej 
kontrolórky o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 12.10.2022 a 23.11.2022. HK pri svojej kontrole navrhla zrušiť 
uznesenie č. 71/2022 zo dňa 21.09.2022. Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu o kontrole 
prijatých uznesení Uznesením č. 10/1/2022.  
 

Hlasovanie o zobraní na vedomie správy kontroly prijatých uznesení: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin  Mihálik, Ján Švanda, Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Jozef 
Voštenák 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Anna Mydliarová, Mgr. Katarína Poliaková, Juraj Soják, Kamil Weiss 

 

Hlasovanie o zrušení uznesenia č. 71/2022 zo dňa 21.09.2022: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin  Mihálik, Ján Švanda, Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Jozef 
Voštenák 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Anna Mydliarová, Mgr. Katarína Poliaková, Juraj Soják, Kamil Weiss 

Uznesením č. 11/1/2022 Obecné zastupiteľstvo zrušilo uznesenie č. 71/2022 zo dňa 21.09.2022. 
 
K bodu 6.  Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 
Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 predniesla hlavná kontrolórka. Uznesením č. 12/1/2022 bol 
prijatý Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023. Všetci prítomní poslanci boli za. 
 
K bodu 7. Návrh VZN č. xx/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa a 
žiaka školy a školského zariadenia pre rok 2023 
 
Starosta vysvetlil poslancom zmeny vo VZN oproti minulému roku. Uznesením č. 13/1/2022 Obecné 
zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa na VZN č. 2/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy 
a prevádzku na dieťa a žiaka školy a školského zariadenia pre rok 2023. Všetci prítomní poslanci boli za. 
 
K bodu 8. Návrh VZN č. xx/2022 o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných 
školách a určení výšky mesačného príspevku v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 
Obec Liptovská Lúžna 
 
Hlavná kontrolórka vysvetlila poslancom zmeny vo VZN oproti minulému roku. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
obdržal e-mail so sťažnosťou na výšku réžie v školskej jedálni, t. j. 4,- €/ mesiac. Mgr. Martin Mihálik objasnil, že 
obec aj tak prispieva na prevádzku MŠ a školskej jedálne viac ako 130 tisíc EUR.  Uznesením č. 14/1/2022 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa na VZN č. 3/2022 o zápise dieťaťa na plnenie povinnej 
školskej dochádzky v základných školách a určení výšky mesačného príspevku v škole a školských 
zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Liptovská Lúžna. Všetci prítomní poslanci boli za. 
 
K bodu 9. Návrh Dodatku č. 4/2022 k VZN č. 4/2018 o sadzbe miestneho poplatku za komunálny odpad a 
drobný stavebný odpad 
 
Hlavná kontrolórka vysvetlila poslancom zmeny vo VZN oproti minulému roku. Uznesením č. 15/1/2022 Obecné 
zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa na Dodatku č. 4/2022 k VZN č. 4/2018 o sadzbe miestneho poplatku 
za komunálny odpad a drobný stavebný odpad. Všetci prítomní poslanci boli za. 
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K bodu 10. Návrh VZN č. xx/2022 o miestnych daniach 
 
Hlavná kontrolórka vysvetlila poslancom zmeny vo VZN oproti minulému roku. Uznesením č. 16/1/2022 Obecné 
zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa na VZN č. 4/2022 o miestnych daniach. Všetci prítomní poslanci boli 
za. 
 
K bodu 11. Zásady odmeňovania poslancov Obce Liptovská Lúžna 
 
Zásady odmeňovania poslancov sa prerokovali na zasadnutí obecnej rady, kde sa navrhli konkrétne sumy odmien 
aj dobu platnosti od 01.12.2022. Uznesením č. 17/1/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zásady 
odmeňovania poslancov obce Liptovská Lúžna od 01.12.2022. Všetci prítomní poslanci boli za.  
 
K bodu 12. Určenie platu starostu obce a odmien pre poslancov obecného zastupiteľstva a členov komisií 
 
Návrh platu starostu obce sa prerokoval na zasadnutí obecnej rady, kde sa navrhla konkrétna suma navýšenia 
platu starostu obce, t.j. 40%, aj dobu platnosti od 01.01.2023. Uznesením č. 18/1/2022 Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov a § 4 ods. 2, druhá veta zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 
starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov v rozsahu určenom obecným 
zastupiteľstvom najneskôr 90 dní pred voľbami, mesačný plat starostu obce Ing. Albína Husarčíka, a to ako 
súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 
Štatistického úradu SR za rok 2021 a 2,20 násobku (t.j. 2 664,20 €) (podľa § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. 
z.), navýšený o 40 %, t. j. vo výške 3729,88 € s účinnosťou od 01.01.2023 do konca funkčného obdobia 2022 
- 2026. Všetci prítomní poslanci boli za.  
 
K bodu 14. Rôzne 
 

a) Petícia za vytvorenie parkovacích miest pre nájomníkov bytov v 24 b. j., Liptovská Lúžna 1244 – HK 
kontrolovala petíciu, nebol na nej podpis predsedu petície, ten musí byť písomne vyzvaný na odstránenie 
nedostatkov, v tejto chvíli je možné zobrať petíciu na vedomie. Starosta obce reagoval na požiadavky 
v petícii, že nižšie bytovky je priestor, ale j to malé, 24 parkovacích miest sa tam určite nevytvorí. Je na to 
potrebné oficiálne povolenie na vjazd na komunikáciu, riadne stavebné a územné konanie. Mgr. Martin 
Mihálik sa vyjadril, že ho zaskočila petícia, stačila žiadosť, o tejto problematike sa už hovorilo, ale minulé 
OZ nechcelo zaväzovať nové OZ, preto sa to rieši až teraz. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. sa k téme 
vyjadril, že je to finančne náročné a obec bude potom žiadať aj parkovné. HK informovala zástupcov 
petície, že je to problém dlhodobý, ktorý si vyžaduje dlhšiu dobu riešenia. Zároveň informovala o žiadosti, 
ktorá prišla na výmenu okien, ale k tej sa bude OZ vyjadrovať na najbližšom zasadnutí, nakoľko bola 
doručená neskoro. OZ zobralo Informáciu o podaní petície za vytvorenie parkovacích miest pre 
nájomníkov bytov na vedomie uznesením č. 31/1/2022  - všetci prítomní poslanci boli za 

b) žiadosť GastroOn, s.r.o., Liptovská Lúžna 1123, o zníženie nájmu počas vykurovacej sezóny v obecnej 
nehnuteľnosti „Turistická ubytovňa penzión Salatín“ – p. Ondrášik prišiel na zasadnutie ozrejmiť, aké 
náklady sa mu vyskytli v súvislosti s navýšením energií na prevádzku – ozrejmil, že mu prišli nové sumy 
na preddavky na elektrinu, ktoré tvoria takmer 1000,- € mesačne. Ďalej je to poplatok za kúrenie podľa KJ 
+ mzda kuriča, ktorého nemá ako kontrolovať. Je to mesačne 349,- € / mesiac – poplatok za štiepku + 
mzda kuriča + poplatky za upratovanie. Je to vysoká cena. Zníženie nájmu počas vykurovacej sezóny by 
bola pomoc, nakoľko chce ostať v tých priestoroch a rozvinúť svoje podnikanie. Navrhol aj prípadú 
rekonštrukciu priestorov. Jozef Voštenák sa vyjadril, že by bol rád keby sa mu pomohlo. HK navrhla, aby 
obec platila kuriča, resp. keby tam chodili zamestnanci obce kúriť. Toto vak poslanci zamietli.  Mgr. Martin 
Mihálik ozrejmil, že už minulé OZ hovorilo o rekonštrukcii celého penziónu a vieme, že je to nutné. HK 
povedala, že sa tým bude OZ zaoberať. P. Ondrášik sa opýtal, či sa bude aj obecná jedáleň pri tanečnej 
sále dávať do prenájmu nakoľko obec končí sa varením pre dôchodcov. Rád by si podal prihlášku. HK mu 
odpovedala, že pokiaľ je to krátkodobý prenájom, t. j. do 10 dní mesačne, tak v tom nie je problém. Jozef 
Voštenák navrhol vyhovieť žiadosti na zníženie nájmu od 12/2022 do 03/2023. Uznesením č. 32/1/2022 
OZ schválilo zníženie nájmu počas vykurovacieho obdobia 2022/2023 v Penzióne Salatín firme 
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GastroOn, s.r.o. na sumu 355,- € / mesiac v termíne od 01.12.2022 do 31.03.2023. - všetci prítomní 
poslanci boli za. 

 
 
K bodu 13. Návrh na rozpočet na rok 2023 
 

a) žiadosť mesta Ružomberok, Oddelenie školstva a športu, Ružomberok, o poskytnutie finančných 
prostriedkov na mimoškolskú činnosť – všetci prítomní poslanci boli za . Uznesením č. 19/1/2022 OZ 
schválilo Mestu Ružomberok, Oddelenie školstva a športu, Dončova 1, Ružomberok, poskytnutie 
finančných prostriedkov na mimoškolskú činnosť na 9 detí vo výške 8 € / 1 dieťa / mesiac.  

b) Žiadosti o poskytnutie finančného príspevku (dotácie) fyzickým a právnickým osobám z rozpočtu obce na 
rok 2023. Ján Švanda sa chcel prihovoriť za Folklórnu skupinu Lúžňan, že by potrebovali viac finančných 
prostriedkov, nakoľko budú mať na budúci rok výročie a chceli by k tomu spraviť program s oslavami. 
Hlavná kontrolórka sa mu snažila vysvetliť, že je problém, keď nemá zložka prácnu subjektivitu a „patrí 
iba pod obec“ – potom musia ísť všetky objednávky a faktúry cez obecný úrad a tam je potrebné 
dodržiavať všetky zákonné náležitosti účtovných dokladov. Odporučila im, aby si spravili občianske 
združenie. Hlavná kontrolórka ďalej oznámila poslancom, že TJ Patrtizán Lyžiarsky oddiel podali žiadosť 
o dotáciu po termíne a teda podľa platného VZN č. 2/2021 o dotáciách nemajú nárok na dotáciu na ich 
žiadosť by sa nemalo prihliadať. Mgr. Martin Mihálik navrhol, aby sa všetky zložky upozornili mesiac pred 
koncom termínu na podávanie žiadostí  upozornili na možnosť podania žiadosti o dotáciu. Opýtal sa aj na 
Kristiána Jánošíka – hlavná kontrolórka mu odpovedala, že je možné mu pomôcť a najlepšie by bolo keby 
doniesol pokladničné bločky a obec mu ich preplatí.  

Hlasovanie-  dotácie :  
1. Dychová hudba Lúžňanka   3 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
2. Červený kríž 1 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
3. Folklórna skupina Lúžňan   4 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za 
4. ŠK Cyklistiky - 3 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
5. Dobrovoľný hasičský zbor  2 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
6. Jednota dôchodcov- 500 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
7. TJ Partizán – lyžiari-  4 000 € - žiadosť bola podaná po termíne , bola podaná ešte jedna žiadosť na 

opravu lana v sume 3 000,- € - poslanci sa ju rozhodli zohľadniť v rámci príspevku na rok  2023: 
Hlasovanie:  

Za : 4  Ján Švanda, Mgr. Martin Mihálik, Jozef Voštenák, Mgr. Kvetoslava Mydliarová  

Proti : -  

Zdržal sa : 1 PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 

Neprítomní : 4 Mgr. Katarína Poliaková, Anna Mydliarová, Kamil Weiss, Juraj Soják 

Nehlasoval :  -  

 
8. Turisti-   2 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
9. Obecný futbalový klub - 21 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
10. SZPB-   800 €- žiadosť prišla neskoro, počítalo sa len s nákladmi na činnosť združenia:  

Hlasovanie:  

Za : 4  Ján Švanda, Mgr. Martin Mihálik, Jozef Voštenák, Mgr. Kvetoslava Mydliarová  

Proti : -  

Zdržal sa : 1 PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 

Neprítomní : 4 Mgr. Katarína Poliaková, Anna Mydliarová, Kamil Weiss, Juraj Soják 

Nehlasoval :  -  

 
11. Fitnes club -  800 € 

Hlasovanie:  

Za : 4  PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Ján Švanda, Mgr. Martin Mihálik, Jozef Voštenák  

Proti : -  

Zdržal sa : 1  Mgr. Kvetoslava Mydliarová 

Neprítomní : 4 Mgr. Katarína Poliaková, Anna Mydliarová, Kamil Weiss, Juraj Soják 

Nehlasoval :  -  
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12. Liptovskí Lúžňania  1 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
13. Kemp OFK-    700 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  

 
14. Rodičovské združenie - 1 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
15. Fit SPOLU -- 500 €- Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  
16. ZOS Liptovská Osada-   1 000 € - Hlasovanie – všetci prítomní poslanci boli za  

Uznesením č. 20/1/2022 OZ schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce podľa zákona č. 583/2004 Z.z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov a všeobecne záväzného 
nariadenia Obce Liptovská Lúžna o podmienkach poskytovania dotácií č. 2/2021 
 

c) Starosta obce informoval poslancov, že na Obecnej rade sa navrhli zmeny a doplnenia čerpania rozpočtu, 
ktoré boli prekonzultované a informovala o tom aj ekonómka obce. Hlavná kontrolórka zároveň predniesla 
svoje stanovisko k návrhu rozpočtu. Mgr. Martin Mihálik sa opýtal, či sú v rozpočte zahrnuté už aj 
parkovacie miesta pri 24 b. j. – hlavná kontrolórka mu odpovedala, že nie, rozpočet sa dá priebežne 
upraviť. 

 
Uznesením č. 21/1/2022 OZ berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 
2023 – 2025 a programovému rozpočtu na rok 2023.  – všetci prítomní poslanci boli za  
 
Uznesením č. 22/1/2022 OZ schvaľuje rozpočet na rok 2023 v príjmovej časti vo výške : 2 827 323, - €, vo 
výdavkovej časti vo výške :   2 827 323,- €, čerpanie rezervného fondu pre rok 2023 na kapitálové a bežné 
výdavky vo výške : 336 614,- €. – všetci prítomní poslanci boli za 
 
K bodu 14. Rôzne 
 

c) Hlavná ekonómka predniesla poslancom čerpanie rozpočtu k 30.11.2022 . Uznesením č. 23/1//2022 OZ 
schvaľuje úpravu rozpočtu na rok 2022 podľa dosiahnutej skutočnosti – všetci prítomní poslanci boli 
za.  

d) Hlavná ekonómka predniesla výsledok overenie účtovnej závierky za rok 2021 - všetci prítomní poslanci 
boli za. Uznesením č. 24/1/2022 OZ berie na vedomie správu audítora o overení individuálnej 
účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2021.  

e) Žiadosť Tatiany Tóthovej, Liptovská Lúžna 1244, o predĺženie nájmu v 24 b.j. – Uznesením č. 25/1/2022 
OZ schvaľuje Tatiane Tóthovej, Liptovská Lúžna 1244, nájom v 24 b.j. na dobu neurčitú od 1.1.2023 
-  všetci prítomní poslanci boli za  

f) Žiadosť Anny Sojákovej, Liptovská Lúžna 1244, o predĺženie nájmu v 24 b.j. – Uznesením č. 26/1/2022 
OZ schvaľuje Anne Sojákovej, Liptovská Lúžna 1244, nájom v 24 b.j. na dobu neurčitú od 1.1.2023 
-  všetci prítomní poslanci boli za  

g) Žiadosť Kataríny Beloritovej, Liptovská Lúžna 1205, o predĺženie nájmu v 8 b.j. – Uznesením č. 27/1/2022 
OZ schvaľuje Kataríne Beloritovej, Liptovská Lúžna 1205, nájom v 8 b.j. na dobu neurčitú od 
1.1.2023 -  všetci prítomní poslanci boli za  

h) žiadosť Anny Chlepkovej, Liptovská Lúžna 1108, o prenájom 1-izbového bytu v 24 b.j. - Uznesením č. 
28/1/2022 OZ schvaľuje Anne Chlepkovej, Liptovská Lúžna 1108, pridelenie 1-izbového bytu v 24 
b.j. na dobu neurčitú od 1.1.2023 -  všetci prítomní poslanci boli za  

i) žiadosť Petra Pravotiaka, Liptovská Lúžna 747, o prenájom 1-izbového bytu v 24 b.j. - Uznesením č. 
29/1/2022 OZ schvaľuje Petrovi Pravotiakovi, Liptovská Lúžna 747, pridelenie 1-izbového bytu v 24 
b.j. na dobu neurčitú od 1.1.2023 -  všetci prítomní poslanci boli za  

j) žiadosť Dávida Chlepka, Liptovská Lúžna 1244, o prenájom 2-izbového bytu č. 9 v 24 b.j. - Uznesením č. 
30/1/2022 OZ konštatuje, že byt č. 9 nie je možné prideliť žiadateľovi, nakoľko je tento obsadený-  
všetci prítomní poslanci boli za  

k) Petícia za vytvorenie parkovacích miest pre nájomníkov bytov – Uznesením č. 31/1/2022 OZ berie na 
vedomie Informáciu o podaní petície za vytvorenie parkovacích miest pre nájomníkov bytov - všetci 
prítomní poslanci boli za 

l) Žiadosť Samuela Guniša, Liptovská Lúžna 719, o prenájom nebytových priestorov v budove telocvične, 
Liptovská Lúžna 569, budova telocvične,  dvere č. T107, T108 – Uznesením č. 32/1/2022 OZ v bode A) 
berie na vedomie žiadosť Samuela Guniša, Liptovská Lúžna 719, o prenájom nebytových 



 7 

priestorov v budove telocvične, Liptovská Lúžna 569, budova telocvične,  dvere č. T107, T108 
a v bode B) konštatuje, že ZŠ s MŠ Liptovská Lúžna nedisponuje voľnými priestormi k 1.1.2023  

m) Po prebratí všetkých žiadostí si OZ určilo plán zasadnutí OZ na rok 2023 : Uznesením č. 34/1/2023 OZ 
berie na vedomie berie na vedomie návrh plánu harmonogramu zasadnutí OZ na rok 2023 :  

- 22.02.2023 o 17:00 h 
- 19.04.2023 o 17:00 h 
- 14.06.2023 o 17:00 h 
- 13.09.2023 o 17:00 h 
- 13.12.2023 o 15:00 h 

 
 
K bodu 15. Interpelácie poslancov 
 
Jozef Voštenák:  

- Pri vjazde do obce na nižnom konci sa jazdí veľmi rýchlo, mohol by sa tam osadiť informačný radar, 
alebo značka – starosta mu odpovedal, že je potrebné o to požiadať PZ a ODI 

 
Ján Švanda:  

- V obci nie sú značky na hlavnej ceste a na bočných uliciach – starosta mu odpovedal, že už sú 
zakúpené a osadia sa na jar na najfrekventovanejšie ulice 

- Kto ide robiť zimnú údržbu? – starosta mu odpovedal – SPDP Lúžňan 
 
Mgr. Martin Mihálik:  

- Čo sa dá robiť s parkovaním na hlavnej ceste hlavne na vyšnom konci, navrhol vyhlásiť upozornenie 
v rozhlase aby sa neparkovalo na hlavnej ceste kvôli zimnej údržbe.  

- Slovak Telekom budú niečo robiť s optickým káblom?  - starosta mu odpovedal, že to bolo sľúbené 
- Ulica u Ľamory je neosvetlená a nie je tam rozhlas 

 
K bodu 16 . Diskusia 
 
K bodu 17.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 18:00 hod. 
 
 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana  J a r a b o v á   
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
 
V Liptovskej Lúžnej, dňa 15. decembra 2022 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   

                   Ján               Š V A N D A  
 

      Mgr. Kvetoslava      M Y D L I A R O V Á
    


